
Bravo	  Karen	  Hækkerup!	  

Af	  Peter	  Mollerup	  
Formand	  for	  Dyrenes	  Venner	  
	  
Endelig	  bliver	  det	  sagt	  med	  rene	  ord,	  så	  der	  intet	  er	  at	  misforstå:	  I	  Danmark	  skal	  vi	  have	  en	  lov	  som	  
kræver,	  at	  alle	  dyr	  skal	  bedøves	  inden	  de	  slagtes	  -‐	  og	  helt	  uden	  muligheder	  for	  dispensation	  til	  
religiøse	  mindretal.	  Den	  nye	  fødevareminister	  Karen	  Hækkerup	  har	  udtalt	  dette,	  og	  det	  skal	  hun	  
have	  stor	  ros	  for.	  

I	  mere	  end	  25	  år	  har	  jeg	  -‐	  sammen	  med	  andre	  dyrevenner	  -‐	  kæmpet	  for	  et	  forbud	  mod	  rituelle	  
slagtninger	  uden	  bedøvelse,	  fordi	  dyrene	  udsættes	  for	  store	  lidelser.	  Men	  ingen	  i	  Regeringen	  har	  
vovet	  at	  gå	  op	  imod	  de	  stærke	  kræfter,	  som	  støtter	  muslimerne	  og	  jødernes	  krav	  om	  at	  holde	  
deres	  religiøse	  traditioner	  i	  hævd.	  Derfor	  er	  det	  modigt	  gjort	  af	  Fødevareministeren	  –	  men	  der	  skal	  
handling	  bag	  ordene!	  
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